
Title (en)
Holding device for a rod and furniture

Title (de)
Haltvorrichtung für eine Stange und Möbel

Title (fr)
Dispositif de retenue pour une tringle et un meuble

Publication
EP 1875834 A1 20080109 (DE)

Application
EP 07111522 A 20070702

Priority
DE 202006010496 U 20060705

Abstract (en)
The device has an angle unit (5) fastenable to a wall of a furniture, and a base plate (4) supportable at the angle unit. A retaining unit (6) is directly
or indirectly mounted at the angle unit, and an end section of a bar (7) is mounted at the retaining unit, where the bar is rotatably held at the
retaining unit relative to the angle unit. Rest units are designed in the form of projections or recesses at the retaining unit, where the retaining unit is
selectively fixable at both sides of the angle unit.

Abstract (de)
Eine Haltevorrichtung für eine Stange (7), insbesondere eine Kleiderstange, umfasst ein an einer Wand eines Möbels festlegbares Winkelelement
(5), an dem eine Bodenplatte (4) abstützbar ist und an dem ein Halteelement (6) unmittelbar oder mittelbar montiert ist, an dem ein Endabschnitt
einer Stange (7) aufnehmbar ist, wobei die Stange (7) an dem Halteelement (6) relativ zu dem Winkelelement (5) drehbar gehalten ist. Dadurch
kann die Stange (7) in der gewünschten Position flexibel ausgerichtet werden.
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